北京交通大学国际学生延期毕业申请表
Application Form of Extension for BJTU International Student

	护照名
Passport Name
	
	中文名
Chinese Name
	

	学号
Student No.
	
	国籍
Nationality
	

	学院
Faculty
	
	专业
Major
	

	申请延期原因

Reasons of Extension
	

	申请延期期限及学习计划

Period of Extension

& Study Plan
	学生签字：             日期：

	导师意见（硕士）

Supervisor Approval

（only for master）
	导师签字：             日期：

	学院主管领导意见
School Head Approval
	主管院长（盖章）：             日期：

	国际教育学院意见

CIE Approval
	主管领导：            日期：


延期学生必须仔细阅读，同时按规定时间办理相关手续：
Extension students must read carefully and go through the procedure on time:
1. 延期申请需经导师同意、学院审核和国际教育学院批准、备案。
The application for extension must be approved by the instructor, school and the College of International Education.
2. 结算学费、住宿费等相关费用，办理签证、保险。
Students need to settle tuition, accommodation and other related expenses, and apply for visas and insurance.
3. 在开学初办理报到注册，否则按自动退学处理。
Register at the beginning of the semester, otherwise, it will be handled as an automatic withdrawal.
4. 开学第一周办完注册手续后，如因未修读完学分延期，通过选课系统进行选课，方可修读课程。
After completing the registration procedures in the first week of the semester, if the reason for the extension is have not completed the credit extension, students can choose courses through the course selection system and take courses.

5. 延期内的有关学籍管理办法与标准学制年限内的学生相同。
The relevant student status management methods during the extension period are the same as for students within the standard academic year.
